
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 2 DE JUNY DE 2010. 
 
 
A Bellaterra, a les 11:20 hores del dia 2 de juny de 2010, es reuneix la Junta Permanent 
de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del. Degà, actuant 
de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la 
Junta: 
 
Alsedà Soler, Lluís 
Àlvaro Campos, Gregorio 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Belmonte Soler, Jordina 
Benet Català, Jordi 
Blanco Rodríguez, Joan 
Busque Sánchez, Félix  
Caballín Fernández, Rosa 
Cuevas Ruíz, Francisco José 
Gaju Ricart, Núria 
García del Pino, Fernando 
Jaraquemada Pérez de Guzmán, Dolores 
Llagostera Casas, Montserrat  
Mallorquí Graupera, Montserrat 
Marcos Dauder, Ricard 
Navarro Garcia, Maite 
Nogués Bara, Victòria 
 

Parés Casasampera, Xavier 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Plana Coll, Maria 
Ponsà Fontanals, Montserrat 
Ponte Marull, Inmaculada 
Roure Nolla, Joan 
Santa-Cruz Alemán, Maria del Carme 
Velázquez Henar, Maria Antònia 
Vendrell Roca, Josep 
Xamena López, Noel 
 
Han excusat asistencia: 
 
Jou Mirabent, David 
Masip Argilada, Anna 
Poschenrieder Wiens, Charlotte 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
 
 

 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior  
2. Informació de l’Equip Deganal. 
3. Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic curs 2010-2011.  
4. Afers acadèmics. 
5. Afers de tràmit.  
6. Torn obert de paraules.  
 
 
1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
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2.- Informació de l’equip deganal 
 
Informe del Degà: 
 
El Degà passa a informar a la Junta sobre diversos aspectes: 
 

- La nova Gestora Econòmica per l’àmbit de la Facultat de Biociències serà la Sra. 
Lourdes Collazos i la gestió econòmica podria entrar en funcionament cap el 1 de 
juliol. 

- El Consell de Govern va aprovar, amb el beneplàcit del Consell Social, el pressupost 
anual.  

- El Vicedegà Josep Vendrell fa uns aclariments sobre el pressupost, en el sentit que 
es tracta d’un pressupost continuista i podria representar un increment d’un 5% 
sobre l’any passat (en que es va rebaixar un 15%). També que, per darrera vegada, 
s’aplicarà el mateix model de distribució, encara que s’haurà de modular considerant 
les pràctiques de grau com a pràctiques de 2n cicle. També informa que encara no 
s’ha rebut informació sobre els ajuts per pràctiques de laboratori. Igualment planteja 
que s’haurà de fer una reunió amb els coordinadors per parlar de com equipar els 
nous laboratoris integrats que tindrem aquest any. Sobre el pressupost comenta que 
es començarà a treballar en un model nou, de cara al pressupost 2011 i ja en el 
context de les noves titulacions. El punt de partida, que es discutirà en la comissió 
econòmica, seria que la Facultat dirigeixi, directament, la part corresponent a 
docència a partides concretes de docència, sense passar per d’altres entitats. 

- Seguidament el Degà informa sobre la programació acadèmica curs 2010-11 i el 
model dedicació professorat. El Degà presenta, amb l’ajuda d’un powerpoint,  les 
línies fonamentals del model de dedicació, que es basa en 14 hores dedicació docent 
/setmana; no superar 8 hores a la setmana d’activitat presencial (actualment són 
8h/setmana presencials més 6 hores de tutoria). En el nou model representa un 
màxim de docència a l’any: 560 hores (14 hores/setmana x 40 setmanes). Igualment, 
pel càlcul de la dedicació docent, caldrà tenir en compte un factor constant 
(presencialitat) i un factor variable (en funció número d’estudiants). Aquest model 
s’haurà de revisar d’aquí un any. 

 
S’obre un torn d’intervencions sobre aquests temes: 
 
El professor Ricard Marcos pregunta sobre l’aplicatiu necessari per poder calcular el 
nou model de dedicació. També demana si es pot passar als departaments, encara que 
sigui un aplicatiu provisional. 
El Gestor Acadèmic, Fran Cuevas, comenta que existeix un full excel, però que encara 
no és oficial. 
La professora Imma Ponte demana si es pot especificar més el que es demanarà als 
departaments. 
El Degà fa els aclariments convenients i  explica que s’haurà d’enviar aquest full excel i 
les ràtios calculades i que més endavant haurà de passar a les unitats. 
 
Seguidament el Degà explica l’estat de les obres: 
 

- A finals de juny de 2010 acabarien les obres de les de la 2a i 3a plantes de l’espina 
C5-senar. 
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- Pel proper juliol està prevista la instal·lació d’equipaments les aules de la 2a planta 
de l’espina C5-senar. 

- Pel setembre de 2010, està prevista la instal·lació de l’equipament dels laboratori de 
la 3a Planta de l’espina C5-senar. Hi pot haver un cert retard en la seva finalització, 
degut a que els concursos per l’equipament es van fer més tard del previst. 

- Les obres de remodelació de la 3a planta de la torre C5-senar començaran amb un 
mes de retard (cap el novembre de 2010). En aquests espais actualment hi ha 
laboratoris de química i uns espais de l’ICTA i un laboratori de paleoclima. Des de 
l’any 2005 estava acordat que el laboratori de paleoclima tenia que canviar 
d’ubicació en iniciar-se les obres. En el nou projecte, desprès de moltes converses 
amb la Fac. de Ciències, l’ICTA i els responsables de l’obra, s’ha previst fer les 
obres, però mantenint el laboratori de paleoclima fins que es pugui traslladar a una 
nova ubicació definitiva en el futur edifici que acollirà a l’ICTA.  

- Degut a la modificació del projecte d’obres, el Degà demana que s’aprovi aquesta 
modificació. S’aprova per assentiment. 

 
En finalitzar aquest apartat d’informació d’obres, es demana si hi ha qüestions. No es 
demana cap intervenció ni aclariment. 
 
El Gestor Acadèmic, Fran Cuevas, explica el tema de les Signatures Digital d’Actes i el 
procediment per activar-lo. Des de la OIG volen fer extensiu aquest procediment a 
diverses facultats per aquest juny i juliol. L’objectiu és que es puguin tancar les actes 
des dels ordinadors personals dels professors. Està previst que el període per la seva 
implantació seria del 21 de juny al 2 de juliol. 
 
En finalitzar aquest apartat, es demana si hi ha qüestions. No es demana cap intervenció. 
 
 
3.- Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic curs 2010-2011 
 
Es presenten els calendaris de llicenciatures i graus pel proper curs acadèmic i se’n 
detallen les variacions i particularitats més importants. 
 
S’obre un torn d’intervencions: 
 
La professora M. Carmen Santa-Cruz, demana que es modifiquin els colors de les festes 
locals de Bellaterra i Barcelona, ja que no es poden distingir. 
 
S’aproven, per assentiment, els calendaris pel proper curs acadèmic 2010-2011. 
 
4.- Afers acadèmics 
 

Es presenta la Relació d’activitats proposades pel reconeixement de crèdits de lliure 
elecció, de  la Facultat de Biociències pel curs acadèmic 2010-2011. Aquesta proposta 
ja va ser estudiada i aprovada per la comissió acadèmica prèvia. S’aprova per 
assentiment. 
 
5.- Afers de tràmit.  
 
No hi ha assumptes de tràmit. 
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6.- Torn obert de paraules.  
 
S’obre un torn de paraules: 
 
Davant la preocupació per la jornada de vaga de transports del dia 8 de juny, el Degà 
informa que no s’ha rebut encara cap indicació des del Rectorat i que caldrà esperar. 
Que, de totes maneres, s’ha fet la proposta de retrassar els exàmens dels matins fins a 
les 11.30 hores, per tal que els alumnes  tinguin temps d’arribar. 
 
El Degà explica que, malgrat que el nou Reglament de la Facultat de Biociències es va 
aprovar en la Junta de Facultat del dia 27 d’abril, no es va poder portar al Rectorat ja 
que no es varen assolir el nombre de vots mínims necessaris que assenyala la normativa. 
També explica que està prevista l’entrada d’un escrit per tal de demanar la convocatòria 
d’una Junta Extraordinària per tornar a votar el Reglament. 
 
Els assistents no demanen cap intervenció més i sense més temes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 13:17 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 2 de juny de dos mil deu. 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
 
 

 
 


